
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 747
Vil ministeren, idet der henvises til artiklen ”Områdeansvarlig: Ledere i Jysk kan overvåge
et helt lager hjemmefra” i Fagbladet 3F den 4. marts 2021, redegøre for om brugen af
overvågning i Jysk er i overensstemmelse med databeskyttelsesreglerne, og om ministe-
ren vil tage initiativ til, at Datatilsynet dels undersøger brugen af overvågning hos Jysk og
dels undersøger virksomheders overvågning af ansatte generelt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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